

Styrelsemöte Tibro CK 220918

Närvarande: Patrik H, Sara, Gunnar P, Markus, Henrik, Andreas, Mats och Kaj.

- Feed-back från Västgötacupen: Först ska sägas att tävlingen avlöpte väldigt väl utan några större problem. Men en del småsaker tar vi med oss till framtida tävlingar: Samma tävlingsledare genom hela processen är att föredra, namnet på kommissarien bör vi få tidigare, bibehålla tävlingsorganisation men dra igång den tidigare nästa gång (med områdesansvariga som leder, vi missade bla samordning av flaggvakterna), till nästa gång kan det vara bra med större mellanrum mellan startnummerserierna, skyltning ska finnas vid de större vägarna, snäppa upp kommunikationen med kommunen, nästa gång ska vi meddela Inredia att lägga ut eventet på de digitala anslagstavlor. Från köket: våfflor och varma mackor var populära. Vi kanske var för billiga.
- Gunnar P rapporterar från möte med kommunen (projektgruppen för Rankås framtid): röster därifrån önskar tydliga spår, lätta att hitta, ett referensspår efterfrågas (lättcyklad, det skulle kunna vara det röda spåret), vi behöver inventera vad som behövs i materialväg för att märka upp våra leder (skyltar, stolpar etc) för att ge underlag till kommunen så att de kan ta den kostnaden, föreningspoolen (bjuda in Marcus Olsson som får berätta mer vad Föreningspoolen har att erbjuda)
- Körvacykling 25 september, samling 9 vid Rankåsstugan, traditionsenligt i år. Till nästa år så vill vi att fler kommer med och då behöver vi se över rutten, alternativt ha flera olika som sammanstrålas vid korvgrillingen.
- Barn- och ungdomsverksamheten (Henrik och Sara rapporterar): Ungefär 20-25 på träningarna nu, vi har tappat några av de äldsta, svårt att få jämnhet i grupperna, vi har fått tapp på ledarsidan (Daniel Tarka eftersom hans grabb har slutat) men Andreas Ingemarsson har kommit med istället (bor i Skövde).

Tibro CK – organisationsnummer 802472-6039

- Materialförråd: Vi väcker frågan till liv igen inför nästa säsong.
- Ny webbsida: Patrik får i uppgift att kontakta laget.se och skapa ett test-medlemsskap och sedan få ett underlag till nästkommande styrelsemöte att ställning till.
- Klubbkläder: Noname, Henrik presenterar, de skickar prover som vi kan titta på tills nästa möte.
- Övrig fråga: Mörkercupen; Mats har aviserat till de som är ansvariga för cupen att Tibro CK skulle kunna hålla en tävling.
- Övrig fråga: Sara har gett Marie Apelgren admin-behörighet för att kunna komma åt medlemsregistret.
- Datum för nästa möte: 16/11 klockan 18 (förhoppningsvis hos Föreningspoolen).

Vid pennan

Patrik Hallberg

Sekreterare